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A polgármester szerdán egy sajtótájékoztatón firtatta Szász Jenő ingatlanügyeit. Többek
között egy Kőkereszt-téri ingatlan tulajdonjogi helyzetéről és a 2005-ös árvíz után a városba
érkezett pénzekről beszélt, a Magyar Polgári Párt elnöke pedig reagált.

  

Az MPP előre megírt, kétkérdéses interjút küldött a sajtónak, melyhez egy telekkönyvi
kivonatot  és egy
adásvételi szerződést
is csatoltak, így válaszolva a városvezető felvetéseire.

  

Mit szól Bunta Levente vádaskodásaihoz?

  

Örülök, hogy Bunta Levente is olvassa A Székely Fővárost. Sokat tanulhatna belőle, de e
helyett azt látom, hogy nem érti. Én arról beszélek a kiadványunkban, hogy az 
Országos Feddhetetlenségi Ügynökség (ANI)
kimerítő módon kivizsgált és mindent rendben talált.

  

Arról beszélek, hogy a Szekuritáté Levéltárát Átvilágító Országos Bizottság átvizsgált és
megállapította, hogy nem voltam besúgó. Arról beszélek, hogy az Alapítvány minden ingó és
ingatlan vagyonát a magyar történelmi egyházakra hagyta.

  

Mit tett le ezzel szemben ő a közösség asztalára? Ahelyett, hogy bemutatná ő is a papírjait –
már ha vannak! –, vádaskodik, hogy elterelje a figyelmet.
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Mire gondol?

  

Felsorolni is nehéz, de egy pár dolgot megemlítek. A szóban forgó épület telekkönyvön is az
Alapítványé, Zágoni Ágnestől, Józsa Judit-Erzsébettől és Szabó László Zsolttól vásároltuk
2002-ben, miután ők visszaigényelték az államtól. Csakhogy ő – szándékosan – még a
házszámokat is összekeveri.

  

Az Alapítvány kuratóriuma a megalakulás óta nem változott: Orbán Árpád, Deák Imre, Kolum
bán Gábor
, 
Vofkori György
és 
Szász Jenő
. És nemhogy kiváltak volna személyek, hanem egyenesen csatlakoztak hozzá. Lásd 
Ft. Kovács Sándor
katolikus főesperest, 
Nt. Hegyi Sándor
református lelkipásztort, 
Ft. Kedei Mózes
unitárius esperest, vagy éppen 
Joseph H. Sawaya
urat.

  

A Milleniumi Emlékoszlopot, az Emlékezés Parkját és Nyirő József újratemetését viszont
megköszönöm neki, hogy szóba hozta. Ezekkel nem rólam, hanem saját magáról állított ki
bizonyítványt!

  

Azt állítja Bunta Levente, hogy az általam bemutatott papírok hamisak. A dokumentumokat
átküldöm a szerkesztőségeknek, illetve szívesen adok egy másolatot bárkinek, aki felkeresi a
Kossuth 20. szám alatti irodánkat.

  

És még egy fontos dolog: mi a Székely Fővárosban említést sem tettünk a leköszönő, búcsúzó
polgármesterről. Mi az értékeket és Székelyudvarhely jövőjét tartjuk szem előtt!
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